

NİGAR HELMİ

QADIN RAYİHƏSİ

FƏRDİ SƏRGİ

14 – 19.03.
2023



Sənətsevərləri 12 mart 2023-cü il tarixində saat 17.00-da Müasir İncəsənət Muzeyində Nigar Helminin "Qadın rayihəsi" adlı fərdi sərgisinin açılışında iştirak etməyə dəvət edirik. Sərgidə Nigar Helminin realizm və rəngdən qeyri-məhdud istifadəni mükəmməl şəkildə bir araya gətirdiyi 30 rəsm əsəri nümayiş etdiriləcək. Rəssamın rəsmlərindəki bütün çiçəklər qadın gözəlliyinin və zərifliyinin simvoludur. Onlar qadın enerjisinin toplam halında təzahürünün kompleks şəkildə rəhndirlər.

Nigar Helminin "Qadın rayihəsi" adlı fərdi sərgisindəki rəsmləri canlı duyğuları aşılayır və onun adi bir kətan üzərində nəzmə çəkilən rəsmlərində məkan canlanır və hiss olunur. Oradakı çiçəklərin kəskin qoxusu, dəniz ləpələrindən sıçrayan damcılardakı duzlu dad və günəşdən istilənmiş qayaların hərarəti ilə bütün hissiyyatlar vəcdə gəlir...

Azərbaycan Rəssamlar İttifaqının üzvü, Beynəlxalq İncəsənət IAA/AIAP-UNESCO Assosiasiyasının üzvü, MIRAS Group-un baş direktoru və kreativ direktoru Nigar Helmi öz yaradıcılığında müxtəlif rəngkarlıq janrlarını əzmlə və uğurla sınaqdan

SCENT OF A WOMAN SOLO EXHIBITION

Art lovers are invited to attend the opening of Nigar Helmi's personal exhibition "The Fragrance of a Woman" on March 12, 2023, at 17.00, at the Museum of Modern Art. The exhibition features 30 paintings, in which Nigar Helmi perfectly combines realism and unlimited use of color. All flowers in the artist's paintings are a symbol of female beauty and tenderness. Being a collection of feminine energy, they are a concentrated version.

The artist is not afraid to share the most cherished, vivid emotions. The space on her canvases comes to life and becomes tangible, where all the senses are activated - the tart aroma of flowers, the salty taste of sea spray, and the warmth of rocks heated by the sun...

Member of the Union of Artists of Azerbaijan, Member of the International Association of Arts IAA / AIAP-UNESCO, General Director and Creative Director of MIRAS Group, Nigar Helmi fearlessly and successfully experiments in various genres of painting.

АРОМАТ ЖЕНЩИНЫ ПЕРСОНАЛЬНАЯ ВЫСТАВКА

Приглашаем любителей искусства посетить открытие персональной выставки Нигяр Хельми «Аромат женщины» в 12 марта 2023 г. в 17.00, в Музее Современного Искусства. В экспозиции выставки представлено 30 картин, где Нигяр Хельми прекрасно сочетает реализм и неограниченное использование цвета. Все цветы на картинах художника являются символом женской красоты и нежности. Являясь скоплением женской энергии, они представляют собой концентрированную версию.

Художник не боится делиться самым сокровенными, яркими эмоциями. Пространство на ее полотнах оживает и становится осязаемым, где активизируются все органы чувств - терпкий аромат цветов, соленый вкус морских брызг и тепло нагретых солнцем скал... Член Союза Художников Азербайджана,

Член Международной Ассоциации Искусств IAA/AIAP-ЮНЕСКО, генеральный директор и креативный директор MIRAS Group, Нигяр Хельми бесстрашно и успешно экспериментирует в различных жанрах живописи.

Sərgi öz işini 19 mart 2023-cü il tarixində davam etdirəcək.

Ünvan: Y. Səfərov küçəsi 5

Tel: 012 4908404

The exhibition will continue its work until March 19, 2023.

Address: 5 Y. Safarov street, Baku

Tel: 012 4908404

Выставка продолжит свою работу до 19 марта 2023 года.

Адрес: ул. Ю. Сафарова 5

Тел: 012 4908404